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Protokollet justerat  

 

Datum ………………   Datum……………… 

 

 

…………………………  ………………………… 

Louise Lindström   Monicka Zachari 

ordförande     justerare  

 

 

1. Val av mötesordförande  
Louise valdes till mötets ordförande. 

 

2. Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkändes.  

 

3. Val av protokolljusterare 
Monicka utsågs till att justera protokollet.  

 

4. Inför stadsdelsnämndens sammanträde den 14 

april 

Anne går igenom punkterna inför nämndens 

sammanträde den 14 april inklusive den så kallade 

fleråringen, underlag för budget 2016 – 2018.  

 

Punkt 3. Medborgarförslaget rör Vanadislundens 

hundrastgård. Rådet önskar betona att 

tillgängligheten alltid även bevakas vid 

stadsdelsområdets hundrastgårdar. Har man tänkt 

på att det går att komma dit med ledarhund! Det 

behövs tydliga ledstråk till hundrastgården för att 

underlätta orientering. Är belysning vid grinden 

god!  

 

Punkt 5.  Rådet anser att underlaget till fleråringen 

på ett bra sätt speglar de området som rådet har att 

bevaka. Rådet understryker vikten av att det inom 

stadsdelsområdet finns bostäder anpassade för 

personer med funktionsnedsättning och att det 

finns samhällsvinster genom att en person med 
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funktionsnedsättning får bo kvar i det område där 

han eller hon tidigare levt. Funktionshindrade 

studenters boendesituation bör belysas. Rådet ser 

ett påtagligt behov av att personer med 

funktionsnedsättning kan erbjudas ledsagning till 

motion och friluftsaktiviteter.  

 

Punkt 8. Tillgängligheten till och från 

Vanadisbadet är väl beskriven. Det behövs även 

en beskrivning av hur bassängerna är 

tillgängligjorda för en person med 

funktionsnedsättning samt planering 

för ledarhundsparkering. 

 

Punkt 9. Rådet påpekar vikten av att kajerna 

tillgängliggörs och pekar på Hammarby sjöstad 

som ett dåligt exempel, då kajkanterna enligt 

rådets mening saknar markeringar och är dåligt 

belysta. Viktigt med tydligt markerade 

ingångar/portar till hus. Skjutdörrar är alltid att 

föredra framför olika typer av svängdörrar.  

 

Slutligen betonar rådet vikten av att gångstråk 

separeras från cykelvägar.  

 

Rådets medlemmar ställer gärna sina 

funktionshindererfarenheter och kunskaper till 

nämndens och förvaltningens förfogande, så som 

den ”kunskapsbank” de faktiskt är." 

 

Monicka föreslår att rådet planerar för i förväg 

formulerade texter om tillgänglighet för olika 

områden som entréer, parker osv. Endera bör ett 

extra möte inplaneras för detta eller så kan ett 

ordinarie sammanträde nyttjas för detta ändamål.  

 

Rådet önskar en dialog om erfarenheterna så här 

långt av program för delaktighet 2011-2016. 

Beslutas att inbjuda stadens 

funktionshinderombudsman, Riitta-Leena 

Karlsson till något av höstens möten.  
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5. Höstens möten 
Beslöts att flytta fram höstens möten till den 24/8, 

21/9, 19/10, 16/11  och 14/12. Mötestider kl. 

15.00 - 16.30 med förmöte kl. 14.30. 

 

6. Kommunens ansvar för hälso- och sjukvård 

Norrmalms MAS (medicinskt ansvariga 

sjuksköterska) Sara Evefjord redogjorde för en 

kommande förändring. Från den 1 oktober 2015 

återtar kommunen hälso- och sjukvårdsansvaret 

för personer med funktionshinder (LSS) för 

gruppbostäder samt daglig verksamhet. Det avser 

sjuksköterska och arbetsterapeut samt 

sjukgymnast. Landstinget behåller läkaransvaret. 

Staden avser att upprätta en central funktion med 

12 sjuksköterskor samt paramedicinare. Det är 

inte klart om entreprenaderna får ta del av detta 

eller om dessa enbart kommer serva kommunens 

verksamhet i egen regi. Rådet ser en fördel med 

att sjuksköterskor och paramedicinare finns inom 

stadens organisation. 

  

7. Övriga frågor 

Rådet ser en detalj efter ombyggnationen av det 

tidigare Scandiahuset på Sveavägen som ett gott 

exempel. Huset har ett utskjutande tak som utefter 

Sveavägen skyddar mot regn och som har en 

välfungerande belysning mot trottoaren.  

 

8. Möteslokalens och möteshandlingarnas 

tillgänglighet 

Vissa tekniska problem finns med tillgängliga 

media. Det är fortfarande svårt att få ”paddorna” 

att fungera optimalt för rådets ledamöter. Monicka 

ska prova en mindre iPad, som förhoppningsvis 

kan svara mot hennes behov.   

 

 

 



 Protokoll 

Sida 5 (5)  

 

 

 

 

 

 

9. Mötets avslutande 

Ordförande avslutade mötet och tackade 

deltagarna. Nästa möte är den 11 maj kl. 15.00, 

med förmöte kl. 14.30. Leila Massih kommer och 

berättar om Hagastaden! 

 


